
ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA DEL PLE CELEBRADA EL 
DIA 16 DE DESEMBRE DE 2002 

 
A la Vila de Montblanc, el dia 16 de desembre de 2002, a les 10 del vespre, es reuneix a 
la Sala de Sessions, el Ple de l’Ajuntament en sessió ordinària, sota la Presidència de 
l’Alcalde SR. JOSEP MARIA BORRÀS VIDAL i l’assistència dels Tinents 
d’Alcaldes Sr. JOSEP  ANDREU DOMINGO, Sr. GUILLEM JANÉ PUJOL, el Sr. 
FRANCESC BENET RIBÉ, Sr. JOSEP MARIA COMBALIA PRATS i els 
Regidors SR. CARLES CARRERAS OLLÉ, SR. XAVIER MARTÍ ESPLUGAS, la 
Sra. NÚRIA PELAY BARGALLÓ, SR. XAVIER HUGUET NAVARRO, SR. 
JOSEP MARIA CAMPDEPADRÓS SANS, SR. JUAN MOLINA DÍAZ,  SRA. 
MONTSERRAT FARRIOL MOIX, i SR. JOAN VENDRELL VILA, i assistits pel 
Secretaria accidental de la Corporació Sr. ELISA FREIXAS GINÉ, que certifica. 
 
PRIMER PUNT.-  APROVACIÓ ACTES SESSIONS ANTERIORS 
 
S’aprova per unanimitat l’acta de la sessió ordinària del passat 18 de novembre. 
 
SEGON PUNT.- DONAR COMPTE DE LES RESOLUCIONS D’ALCALDIA 
 
Es dóna compte de les Resolucions d’Alcaldia sense cap més incidència. 
 
TERCER PUNT: DONAR COMPTE DE LES RESOLUCIONS DE LA 
COMISSIÓ DE GOVERN 
 
Es dóna compte de les resolucions de la Comissió de Govern, sense cap més incidència. 
 
QUART PUNT: ACCEPTACIÓ SUBVENCIÓ DESPESES MATERIAL GRÀFIC 
I PUBLICITAT 2001 
 
Sotmès el dictamen a votació, s’aprova per unanimitat, adoptant-se el següent acord: 
 
Atès que des de la Regidoria de Turisme s’han realitzat diverses diferents actuacions 
relatives a l’edició de material gràfic i publicitat com tríptic de fotografies, díptic de 
guies turístics, disseny d’insercions publicitàries i altres. 
 
Atès que la Diputació de Tarragona col·labora en el finançament de despeses 
ocasionades amb motiu de l’edició de material gràfic i publicitat. 
 
Vist l’acord de la Diputació de Tarragona, en la seva sessió de 13 de juliol de 2001 pel 
qual es concedeix una subvenció per import de 4.808,10 € per edició de material gràfic 
i publicitat, pàgina web i exposició  al Palau Robert. 
 
S’acorda:  
 
PRIMER: Acceptar la subvenció concedida. 
 

 



SEGON: Comprometre’s a destinar l’import concedit a la finalitat establerta. 
 
TERCER: Comprometre’s a complir totes i cadascuna de les obligacions establertes a 
les bases de la convocatòria, acceptant que en cas d’incompliment, aquesta 
circumstància dóna lloc al reintegrament i en el seu cas a la compensació automàtica a 
la Diputació de Tarragona. 
 
Per altra part, l’incompliment de les obligacions derivades de la concessió de la 
subvenció així com en els casos que no s’hagi justificat degudament en la seva totalitat, 
pot donar lloc a la modificació de la subvenció concedida. 
 
CINQUÈ PUNT: RATIFICACIÓ ACORD APROVACIÓ PROVISIONAL PP 5 
 
Pregunta el Sr. Huguet a l’Alcaldia el perquè d’aquesta ratificació de l’acord adoptat pel 
Ple de 20 de setembre. 
 
Contesta la Secretària que hi ha hagut un error de transcripció en quan a les 
notificacions. 
 
Pregunta el Sr. Huguet perquè es ratifica un acord que divendres ja no servirà de res 
perquè Urbanisme no veu clara l’aprovació del Pla Parcial. El divendres va parlar amb 
el Regidor d’Urbanisme i li va dir que la Comissió d’Urbanisme no veia clara 
l’aprovació provisional del Pla Parcial 5. Desprès del què va succeir, va proposar la 
dimissió del Regidor d’Urbanisme. 
 
Contesta el Sr. Josep Andreu dient que respecte la dimissió no dirà res, en quan a 
l’urbanisme, l‘Ajuntament està tutelat per la Comissió Provincial d’Urbanisme. Els 
tràmits que està fent són per salvar el Pla Parcial 5 i ha dedicat molt esforços i moltes 
hores per tirar-lo endavant. Hi ha altres Plans Parcials que surten més bé. Fruït dels 
compromisos amb els propietaris del Pla Parcial número 5, avui ha parlat amb els 
propietaris del Pla Parcial 5 per exposat com està el tema i ha parlat amb l’Alcalde de 
Valls, el Sr. Francesc Moreno, que forma part de la Comissió d’Urbanisme, i s’ha 
compromès a fer esforços per aprovar el Pla Parcial 5. Afirma que, segurament, no n’ha 
sabut prou, amb l’urbanisme l’última decisió depèn de la Comissió d’ Urbanisme de 
Tarragona. 
 
Contesta el Sr. Huguet dient que el què es diu s’ha de complir, no em vingui a dir que la 
dimissió es demana per l’actuació de la gestió del Pla Parcial 5, sinó per la mala gestió 
que damunt comprometia terceres persones, els trets van per una altra banda. 
 
Intervé el Sr. Josep Andreu dient que pel compromís que ha assumit amb Montblanc no 
accepta la seva dimissió. 
 
Intervé el Sr. Benet dient  CiU lamenta que hi hagin hagut errors de transcripció i no 
entén que se li demanin responsabilitat a CiU. L’únic que vol CiU és que  una empresa 
de Montblanc que vulgui tirar endavant encara que sigui amb 20 treballadors ho pugui 
fer.  
 

 



Contesta el Sr. l’Alcalde que li sorprèn la sol·licitud de dimissió. L’Alcalde delega a qui 
creu convenient les àrees que creu, i tothom té dret a equivocar-se. Hem d’admetre 
l’error, si ens dóna o no Urbanisme l’aprovació del Pla Parcial  és allò important i no 
depèn de l’error. Cal fer un “tratge” a mida per una empresa que es mereix el mateix 
respecte per tenir vint o més treballadors. Cal recolzar al màxim totes les empreses de 
Montblanc. 
 
Intervé el Sr. Josep Andreu dient que ha parlat amb l’Alcalde de Valls, el Sr. Francesc 
Moreno i m’ha dit que em recolzarà a la Comissió d’Urbanisme. 
 
Contesta el Sr. Huguet que ApM continua amb la demanda de dimissió del Sr. Josep 
Andreu, perquè es greu el què s’ha produït. Ara ratificarem una acta idèntica a 
l’aprovada per Ple que no caldria. 
 
Sotmès el dictamen a votació, s’aprova per unanimitat, adoptant-se el següent acord: 
 
Atès que el Ple de l’Ajuntament en la seva sessió del passat 20 de setembre va aprovar 
provisionalment el Pla Parcial del Sector número 5. 
 
Atès que en els primers esborranys de l’acta i en les primeres notificacions es va 
transcriure correctament l’acord adoptat respecte l’aprovació provisional del Pla Parcial 
5. 
  
Atès que en la segona notificació es va transcriure erròniament l’acord adoptat  en 
relació a l’aprovació provisional del Pla Parcial 5 en el sentit de manifestar l’acceptació 
de part de les al·legacions presentades pel Sr. Ramon Cortasa. 
 
Atès que l’acceptació o no de les al·legacions presentades pel Sr. Roman Cortasa no té 
transcendència jurídica pel que fa al contingut del Pla Parcial, ja que es tracta de 
definicions respecte límits de  propietats inicials i indemnitzacions que si es el cas s’han 
de concretar en el projecte de reparcel·lació sense que les previsions del Pla Parcial 
siguin vinculants, tal i com ja consta en els antecedents de l’esmentada resolució. 
 
Atès que es necessari procedir a una  clarificació sobre quin és el contingut correcte de 
l’esmentat acord. 
 
Vist l’informe emès per la Secretaria d’aquest Ajuntament i la documentació obrant en 
l’expedient. 
 
S’acorda:  
 
Constatar que la part dispositiva correcta de l’acord adoptat pel Ple de l’Ajuntament en 
la seva sessió del passat 20 de setembre d’aprovació provisional del Pla Parcial del 
Sector número 5 és la següent: 
 
PRIMER: Aprovar provisionalment el Pla Parcial Sector números 5, acceptant 
íntegrament les al·legacions presentades per la Sra. Carmen Palau Cantó com a 

 



Administradora de l’empresa Manipulados Lorma, S.L. que ja s’han incorporat al 
projecte sotmès a l’aprovació desestimant la resta d’al·legacions.  
 
SEGON:  Trametre l'expedient complert a la Comissió d’Urbanisme de Tarragona, tot 
instant-ne l'aprovació definitiva. 
 
SISÈ PUNT: SUPLEMENT DE CRÈDIT 
 
Sotmès el dictamen a votació, s’aprova per unanimitat, adoptant-se el següent acord: 
 
Vista  la  memòria  d'Alcaldia del passat 11 de desembre,  que justifica  la conveniència 
de la modificació del  pressupost  en vigor, per donar cobertura a les despeses que s'hi 
detallen. 
 
Vist l'informe conjunt de Secretaria i d’Intervenció, així com la legislació aplicable 
 
D’acord amb els articles 150 i 158.2 de la Llei 39/88, Reguladora de les Hisendes 
Locals, s’acorda: 
 
PRIMER: : Aprovar el següent suplement de crèdits del pressupost del present 
exercici: 
 
ORG. FUNC. ECON. CONCEPTE      €uros 
1 432 61100 Ermita de Sant Josep 6.000 
   TOTAL 6.000 
 
SEGON Aprovar el finançament del suplements de crèdit amb càrrec a : 
 
1.- A la baixa de la partida: 
 
     -1.460.62222.- Piscina coberta.............  6.000 € 
 
TERCER:  Exposar al públic aquest acord per un termini de  15 dies,  per  tal  de  que 
els  interessats  puguin  presentar  les al·legacions  i reclamacions que creguin 
oportunes. Cas de que  no se'n presenti cap, s'entendrà definitivament aprovat, i es 
procedirà a la publicació de la modificació, resumida per capítols, en el B.O.P. 
 
PUNTS D’URGÈNCIA 
 
Pren la paraula el Sr. Alcalde per argumentar la necessitat d’incorporar per urgència els 
següents punts, ja tractats a les Comissions informatives: 
 

- Aprovació construcció pavelló .  
- Habilitació de crèdit. 
- Autorització préstec pavelló. 
- Moció de suport moral pel desastre Galícia 
- Moció de suport econòmic pel desastre de Galícia. 
 

 



S’aprova la urgència per unanimitat, entrant-se en el coneixement del fons dels 
assumptes incorporats. 
 

- 1. APROVACIÓ CONSTRUCCIÓ PAVELLÓ .  
 
Pren la paraula el Sr. Alcalde dient que el pavelló es una obra que un dia o un altre 
s’havia de fer, s’havia demanat varies vegades i finalment s’ha decidit, des de la 
Secretaria general d’Esports s’ha concedit una subvenció. 
 
Intervé el Sr. Huguet dient que en el  Ple del dia 18 de novembre ApM va fer un prec 
perquè es canvies la opció de la piscina pel pavelló i manifesta la conformitat i l’alegria 
per la decisió d’aprovar la construcció del pavelló. Mentrestant se suposa que 
s’acceptarà la gestió per part de l’Institut d’Educació Secundària. Aquí teníem la idea 
que teníem un pavelló perquè ja hi havia el Casal, això ja constava així en el Decret de 
Cultura de la Generalitat. En un primer document de la Generalitat on es feia un 
inventari d’instal·lacions esportives no hi sortia el pavelló, més tard en un segon 
document hi consta que Montblanc té un pavelló, el del Casal i que es gestionat pel 
Casal. El Sr. Alcalde va comentar que els diners de la piscina no es poden passar al 
pavelló. La piscina és una inversió deficitària el cent per cent, que tiri endavant el 
pavelló, la utilització i la rendibilitat del qual és més alta. Però no tenim perquè 
renunciar a la piscina. El vot serà favorable.  
 
Intervé el Sr. Josep  Andreu dient que l’equip de govern és fruit d’un pacte i les àrees 
queden molt compartimentades. L’àrea d’esports va quedar en mans de CiU, els dos 
primers anys la regidoria d’esports no va fer res al complex esportiu perquè es proposa 
canviar de lloc, es fan estudis de vents i urbanístics i no es canvia l’ubicació de la zona 
esportiva. En el tema esportiu s’ha de fer una reflexió sobre els quatre anys perduts, ja 
que primer es volia canviar la localització i desprès s’ha canviat l’opció de piscina a 
pavelló, això si que es un error pel qual caldria demanar la dimissió i no la demano.  
 
Contesta el Sr. Alcalde dient que el què no troba bé es que ERC digui que mai em 
apostat per la piscina i pel pavelló. Com pot dir que CiU porta una gestió dolenta quan 
el Sr. Josep Andreu va firmar la sol·licitud de piscina i de pavelló. Nosaltres hem 
apostat per la piscina perquè abans pel pavelló no ens donaven subvenció. 
 
Intervé el Sr. Benet dient que no està d’acord en que es digui que s’hagi perdut el temps 
en matèria esportiva. L’any 2000 quan es va fer l’inventari d’instal·lacions esportives en 
el document Pla d’Instal·lacions Esportives constava que a Montblanc ja disposava 
d’una pavelló i la necessitat per tant d’un pavelló era zero en canvi la necessitat de la 
piscina coberta era un cent. Per això es va apostar per la piscina ja que era pel què la 
Generalitat donaria subvenció, però no pel pavelló que ja constava que n’hi havia. Tot i 
això, la Direcció General  d’Esports diu que es demani les dues subvencions perquè es 
millor. Segons les bases de les subvencions per equipament esportius, tenim difícil 
l’atorgament de subvenció pel pavelló, per tant es demana pavelló, piscina i pistes de 
tennis, sense cap ordre de prioritats. Llavors President del Casal dóna una gran 
importància al pavelló i l’Ajuntament va creure oportú apuntar cap a la piscina. 
Posteriorment, atorguen 88 milions de pessetes per la piscina i estan damunt de la taula, 
encara ara en podríem disposar. Discrepa de la opinió del Sr. Andreu que diu que han 

 



estat dos anys mirant la ubicació de la zona esportiva. El maig- juny d’enguany es va  
tornar a sol·licitar el pavelló. Creu que gràcies a la plataforma s’ha aconseguit 
unanimitat en els diferents equips polítics per apostar pel pavelló.  
 
Pren la paraula el Sr. Huguet dient que és igual qui faci les gestions sempre que les 
decisions es prenguin bé i siguin correctes. Si hi ha diners per la piscina també n’hi ha 
pel pavelló. La idea es que es faci i arribar a bon fi.  
 
Intervé el Sr. Huguet dient que és a partir de què ApM sol·licita en el Ple que es tiri 
endavant el pavelló  i de la pressió de la plataforma que es reactiva el tema en quan a la 
realització del pavelló. El més important és que s’ha aconseguit. 
 
Intervé el Sr. Benet dient que es posa a disposició de tothom en honor a la veritat la 
documentació d’esports. No sap quants Plans Parcials s’han iniciat i quants s’acabaran. 
Va manifestar el vot favorable perquè Montblanc necessita un pavelló i que l’esport 
montblanquí no s’acabi aquí. 
 
Pren la paraula el Sr. Combalia comentant que les gestions envers l’Institut IES Martí 
l’Humà per la cessió d’ús de les pistes i del gimnàs per tal de practicar l’esport estan 
tramitant-se i només  fa falta l’aprovació del Consell Escolar de l’Institut. Tots els que 
juguen a bàsquet són alumnes del Centre. 
 
El Sr. Huguet manifesta que celebra que s’hagin gestionat bé l’ús de les pistes i hagi 
anat bé.  
 
Intervé el Sr. Alcalde dient que el pavelló que Montblanc tindrà l’hauran aconseguit tots 
els montblanquins. En quan a primera pedra de la piscina que va posar el Conseller en 
cap, el Sr. Artur Mas, cal fer esment que quan van anar a parlar amb el Departament 
d’Esports de la Generalitat va considerar que si fer el pavelló era el més convenient per 
Montblanc endavant, encara que els diners de la subvenció de la piscina estan damunt la 
taula. 
 
Sotmès el dictamen a votació, s’aprova per unanimitat, adoptant-se el següent acord: 

Vist que l’esport és un element significatiu de la salut, de l’ocupació de lleure i  la 
qualitat de vida 

Vist que Montblanc disposa d’un pavelló, però aquesta instal·lació és de caràcter privat i 
per tant restringida als socis de l’entitat 

Atès que es realitzen gran quantitat d’activitats esportives la pràctica de les quals és més 
adient en un espai tancat. 

Vista la carència que existeix en equipaments esportius municipals a la població de 
Montblanc. 

Vista la necessitat inajornable de la construcció d’una pavelló a la població de 
Montblanc 

 



Vista la demanda social per a la realització de l’esport que comportarà unes millors 
condicions de l’esport al municipi 

S’acorda: 

- Iniciar la tramitació per a l’efectiva construcció d’un pavelló poliesportiu a 
Montblanc. 

2. HABILITACIÓ DE CRÈDIT 

Intervé el Sr. Alcalde dient que la subvenció que hi ha per la piscina des de la Direcció 
General d’Esports han dit que no es pot passar a pavelló. En el pressupost hi ha la 
piscina contemplada i no el pavelló. 

Sotmès el dictamen a votació, s’aprova per unanimitat, adoptant-se el següent acord: 
 
Vista  la  memòria  d'Alcaldia del passat 11 de desembre,  que justifica  la conveniència 
de la modificació del  pressupost  en vigor, per donar cobertura a les despeses que s'hi 
detallen. 
 
Vist l'informe conjunt de Secretaria i d’Intervenció, així com la legislació aplicable 
 
D’acord amb els articles 150 i 158.2 de la Llei 39/88, Reguladora de les Hisendes 
Locals, s’acorda: 
 
PRIMER: Aprovar la següent habilitació de crèdit extraordinari del pressupost del 
present exercici: 
 
ORG. FUNC. ECON. CONCEPTE      €uros 

1 460 62800 Pavelló municipal 1.091.696 
   TOTAL 1.091.696 
  
SEGON: Aprovar el finançament de l’habilitació de crèdit amb càrrec a : 
 
A la concertació d’operacions de crèdit: 
 
Concepte 1.91700:  Préstecs financers a llarg termini............ 1.091.696 € 
 
Conseqüentment, es donarà de baixa la partida 1.460.62222.- Piscina coberta per un 
import de 916.869 €. 
 
TERCER:  Exposar al públic aquest acord per un termini de  15 dies,  per  tal  de  que 
els  interessats  puguin  presentar  les al·legacions  i reclamacions que creguin 
oportunes. Cas de que  no se'n presenti cap, s'entendrà definitivament aprovat, i es 
procedirà a la publicació de la modificació, resumida per capítols, en el B.O.P. 
 

 



3. AUTORITZACIÓ PRÈSTEC PAVELLÓ MUNICIPAL. 

Intervé el Sr. Huguet dient que cal gestionar el crèdit per a fer el pavelló per la quantitat 
màxima. Desprès valorar la demanda i veure si cal fer un pavelló amb una o més pistes. 
S’ha de tenir en compte que els diners del pavelló han d’estar destinats única i 
exclusivament al pavelló. 

Sotmès el dictamen a votació, s’aprova per unanimitat, adoptant-se el següent acord: 

Vist l’acord de realització de la construcció d’un pavelló polisportiu  

Atès que per la realització de la construcció de l’esmentat pavelló és necessari la 
concertació d’un préstec bancari 

Vist l’informe d’Intervenció  

S’acorda: 

- Autoritzar la concertació d’un crèdit, en la modalitat de préstec a llarg termini 
per un import màxim de un milió noranta un mil sis-cents noranta cinc euros 
amb vint i sis cèntims (1.091.695,26 €) per finançar única i exclusivament les 
despeses d'inversió per la construcció del pavelló polisportiu. L’import del 
préstec es pot veure modificat una vegada confirmades les subvencions que 
atorgarà el Departament d’Esports de la Generalitat de Catalunya. L’esmentat 
préstec es realitzarà amb l’entitat financera que ofereixi les millors condicions 
econòmiques. 

4. MOCIÓ DE SUPORT MORAL PEL DESASTRE GALÍCIA 
 

Sotmès el dictamen a votació, s’aprova per unanimitat, adoptant-se el següent acord: 
 
Atesa la importància del desastre mediambiental provocat pel vaixell "prestige" que va 
sotsobrar davant les costes de Galícia el 14 de novembre del 2002 amb una carrega de 
70.000 tones de fuel i el seu posterior enfonsament en alta mar. 
 
Atès que la "marea negra" de 20.000 tones de combustible provocada pel vessament 
dels tancs de carrega ha arribat a la costa i ha fet malbé tant la vida al mar com a terra 
ferma i que aquesta desgracia difícil de quantificar pot portar als gallecs que viuen de 
l'explotació dels seus recursos naturals a la ruïna econòmica i social. 
 
Atès el mal comportament que els responsables polítics de la Junta de Galícia i el 
Govern Central han mostrat envers els afectats, despreocupant-se totalment del desastre 
i negant-lo sistemàticament en una clara falta de respecte cap als pescadors, 
mariscadors, i altres col·lectius i gremis perjudicats irremeiablement. 
 
Atesa la desesperada situació de les persones afectades tant directament com indirecta 
per aquest desastre ecològic els efectes del qual trigaran anys a desaparèixer. 
 

 



Per tot això, l’Ajuntament acorda: 
 
1er- Donar suport moral a tots els afectats a través del Parlament gallec i els 
ajuntaments dels municipis perjudicats. 
 
2n- Donar suport moral als gremis afectats pel desastre com són els pescadors, 
mariscadors, peixaters, comerciants, restauradors, indústries de conserves i tots els que 
en el futur es vegin condicionats per l'evolució del desastre. 
 
3r- Denunciar l'immobilisme i la poca responsabilitat mostrada per la Junta de Galícia i 
el Govern Central en l'assumpte. 
 
4t- Instar el Govern Central i la Junta de Galícia a demanar perdó públicament i 
reconèixer la seva incompetència en aquest assumpte. 
 
5è- Denunciar que tot i els antecedents de naufragis i accidents marítims d’aquestes 
característiques com són els de Polycommander, Urquiola, Andros Patria, Cason i Mar 
Egeo, el Govern Central no tingués un Pla d’Emergència elaborat per aquests casos.  
 
6è- Instar el Govern Central a consensuar el Pla d’Emergència amb les administracions 
locals implicades. 
 
7è- Instar el Govern Central i a la Junta de Galícia a comprometre´s a prendre mesures 
per tal que això no torni a passar. 
 
8è- Posar els mitjans logístics necessaris per poder enviar voluntaris a netejar les platges 
i ports gallecs afectats per la marea negra. 
 
9è- Fer arribar aquesta moció al Parlament gallec, al ministre de Medi Ambient, Sr. 
Matas, al Parlament català i a tots els grups polítics catalans. 

 
5. MOCIÓ DE SUPORT ECONÒMIC PEL DESASTRE DE GALÍCIA. 
 
Sotmès el dictamen a votació, s’aprova per unanimitat, adoptant-se el següent acord: 

Atesa la situació que està vivint aquests dies Galícia amb el vessament de fuel-oil del 
vaixell Prestige, l'Associació Catalana de Municipis i Comarques (ACM),  vol 
col·laborar amb els municipis gallecs amb l'enviament de material per a les tasques de 
neteja del litoral gallec.  

Atès que l'Associació Catalana de Municipis, després de mantenir contactes amb les 
autoritats locals gallegues, vol canalitzar en la mesura que sigui possible els esforços 
dels ens locals catalans que es solidaritzin amb la situació tan difícil que han de superar 
els seus homònims de Galícia. 

Atès que aquesta mateixa setmana arribarà al Concello de Vigo un carregament amb 
material de suport per a les tasques de neteja de les platges format bàsicament per: 
contenidors de tot tipus, especialment metàl·lics i de PVC, botes de goma, indumentària 

 



d'aigua, guants especials, màscares amb filtres, plàstics, utillatge per a la recollida del 
fuel i cistells, galledes i cubells per a la recollida del carburant. 

Atesa la situació tràgica i desesperada que està vivint aquests dies Galícia 
  
Atès que per tal de  no dispersar les ajudes trameses des de Catalunya, principalment del 
món local i també d’altres entitats locals seria convenient canalitzar els esforços i ajudar 
amb una sèrie de material per les tasques de neteja, tal com ens han demanat els 
mateixos “Concellos” gallecs. 
 
S’acorda: 

Autoritzar una contribució econòmica de 600 euros per tal de fer una tramesa del 
material més essencial per lluitar contra la contaminació, per donar suport i fer costat al 
poble gallec. 

SETÈ PUNT: PRECS I PREGUNTES 

Intervé el Sr. Huguet preguntant perquè en la Comissió de Govern de 23 d’octubre es va 
negar una reserva d’espai al Jutjat de Pau. Es dubtós que cap organisme públic no tingui 
reservat cap espai perquè davant l’Ajuntament n’hi ha un. Hi ha un lloc ampli per fer 
una reserva d’espai davant el Jutjat de Pau i a més hi ha una justificació del perquè que 
es demana: facilitar la feina del Jutjat. 

Contesta el  Sr. Alcalde que el Consell Comarcal va demanar una reserva de pàrking i se 
li va denegar. L’Ajuntament ha cedit els ordinadors al Jutjat i cada mes hi ha una sèrie 
de despeses a les quals l’Ajuntament fa front.  

Pren la paraula el Sr. Huguet dient que si es demana una reserva d’espai per un vehicle 
públic es només perquè hi aparqui aquell vehicle oficial. La despesa del Jutjat s’han 
d’assumir i estan cobertes per la subvenció. Tenint una reserva d’estacionament per 
l’Ajuntament amb la mateixa finalitat  s’hauria d’atorgar el Jutjat de Pau. 

Pregunta el Sr. Huguet que en la Comissió de Govern de 6 de novembre es va adjudicar 
un tram del Carrer Major i què passa amb les contribucions especials si s’ha augmentat 
un 10% l’import d’adjudicació. 

Contesta el Sr. Carreras que s’ha incrementat la subvenció de Comerç i la part del 
clavegueram no s’executarà, es perquè hi ha un tram de clavegueram que desprès d’un 
estudi s’ha vist que no era necessari canviar. Tècnicament quan es parla amb les 
empreses interessades perquè ho valorin consideren que està comptat a la baixa.  

Pregunta el Sr. Huguet com s’entén la partida de clavegueram que no es fa, però el preu 
queda igual. 

Comenta el Sr. Josep Andreu que coneix la complexitat de fer obres, el que no es pot fer 
es no fer clavegueram i modificar els preus unitaris que han de coincidir amb el 
pressupost adjudicat.  

 



Contesta el Sr. Carreras que no es modificaran preus unitaris i que es faran totes les 
obres dins la legalitat. 

Intervé el Sr. Huguet dient que l’import  de  les partides de clavegueram que no es fan 
impliquen que s’ha de rebaixar l’import. 

Pren la paraula el Sr. Alcalde dient que s’han començat els treballs dels fonaments del 
Casal i que la Generalitat ha donat el vist i plau al recurs. 

Intervé el Sr. Huguet dient que fa un any de la nevada i no hi ha cap Pla d’Emergència 
aprovat. 

No havent-hi més assumptes a tractar, s’aixeca la sessió a  les dotze, i per constància del 
que s’hi ha tractat i dels acords adoptats, s’estén la present acta que signa el Sr. Alcalde, 
junt amb el Secretari, que certifica. 
 
 
 
DILIGÈNCIA: Per fer constar que aquesta acta consta de  6 folis números                a 
                  , ambdós inclosos. 
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